
25. seja obtinskega sveta 30 . avgust 2022

ZAPISNIK
25. redne seje Obiinskega sveta Obiine Moravske Toplice,

ki je potekala 30. avgusta 2022 ob 15.30 v SRC Martjanci

Navzoii ilani obiinskega sveta:
Andrej Baligad, Igor Camplin (pridruZil se je pri 2. todki dnevnega reda), Majda Durinek,
Franc Gomboc, TomaZ Gregorec, Stefan Hul. SaSo Koca, Stefan Kodila, Suzana Koltai,
Du3an Puhan, JoZe Trajber, Alojz Trplan, Leonn Tumer, Bojan Su5lek, Zsuzsi Vugrinec.
Ostali navzoti:
Alojz Glavad - Zupan, Martina Vink Kranjec - direktorica obdinske uprave, Slavica Fujs -
svetovalka za finance, Melita Gorza - pravnica VII/2, ki piSe zapisnik.
Sejo je vodil podZupan Andrej Baligad. Po ugotovljeni navzodnosti je obdinski svet soglasno

sprejel zapisnik 24. redne seje.

Predsedujodi je predlagal naslednji dnevni red:

1. Porodilo o izvr3itvi sklepov obdinskega sveta
2. Porodilo o izvr5evanju proraduna Obdine Moravske Toplice
3. Porodilo nadzomega odbora o opravljenem nadzoru zakljudnega raduna proraduna

Obdine Moravske Toplice za leto 2021
4. Predtog Odloka o subvencioniranju komunalnega prispevka za mlade in mlade druZine

v obdini Moravske Toptice - II. obravnava
5. Predlog Odloka o spremembah Odloka o kategorizaciji obdinskih javnih cest v Obdini

Moravske Toplice - skraj Sani postopek
6. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ureditvenem nadrtu za

obmodje zelenih in rekreacijskih povr5in vzhodno in juZno od zdraviliSkega
kompleksa Moravskih Toplic - skrajSani postopek.

7. Predlog sklepa o pridobitvi statusa grajeno javno dobro lokalnega pomena
8. Predlog sklepov o sofinanciranju OS Bogojina, OS Fokovci in DOS Prosenjakovci
9. Predlog soglasja k zadolZilvi Zdravstvenega doma Murska Sobota
l0.Predlog soglasja k imenovanju direktorja javnega zavoda Pomurski muzej Murska

Sobota
I l. Imenovanje nadomestnega dlana posebne obdinske volilne komisije
12. Predlog Komisije za priznanla in nagrade za podelitev priznanj in nagrade ter predlog

sklepa o viSini nagrade Obdine Moravske Toplice
13. Predlog sklepa o spremembah nadrta razvojnih programov Obdine Moravske Toplice

zaleto 2022 in2023
14. Informacija o podelitvi primanj Zupana Obdine Moravske Toplice
15. Pobude in vpra5anja
16. Razno.

Predlagan dnevni red je bil soglasno sprejet.

K 1. toiki:
Poroiilo o izvr5itvi sklepov obiinskeea sveta

Porodilo o izvrSitvi sklepov je predstavila direktorica obdinske uprave Martina Vink Kranjec.
ki je povedala, da so bili vsi sklepi, sprejeti na prejSnji seji, realizirani.
Porodilo je na svoji seji obravnavala statutamo pravna komisija, ki ugotavlja, da so zakonska
podlaga, razlogi za sprejem sklepa in formalna oblikovanost sklepa ustrezni in v skladu z
veljavno zakonodajo.
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Obiinski svet Obiine Moravske Toplice je seznanjen s Poroiilom o izvr5itvi sklepov
Obtinskega sveta Obtine Moravske Toplice, sprejetih na24. redni seji.

Navzodih je 14 dlanov obdinskega sveta:
ZA: 14

PROTI: 0.

Sklep je sprejet.

K 2. toiki:
Poroiilo o izvrlevaniu proraiuna Obiine Moravske Toplice

Porodilo o izvr5evanju proraduna je predstavila Slavica Fujs - svetovalka za frnance, ki je
povedala, da porodilo prikazuje vse realizirane prihodke in stro5ke. Prihodki so dosegli 23 o 

,

odhodki pa 15 o/o realizacijo. Povedala je, da obdina ni imela finandnih telav.
Porocilo je na svoji seji obravnavala statutarno pravna komisija, ki ugotavlja, da so zakonska
podlaga, razlogi za sprejem sklepa in formalna oblikovanost sklepa ustrezni in v skladu z

veljavno zakonodajo.
Y razpravi so sodelovali:
- Stefan Kodila je vpraial kak5na je trenutna ocena realizaclje proraduna in kak5no

realizacijo nadrtujemo do konca leta.

- Alojz Glavad - Lupan Obdine Moravske Toplice je pojasnil, da vedje planirane investicije,
predvsem zaradi teLav pri pridobivanju materialov, segajo v drugo polovico leta. Povedal
je, da tudi prodaja premoZenja ni takSna, kot smo planirali, obvezne naloge obdine pa se

izvajajo tekode.

PREDLOG SKLEPA ST.276:
Obiinski svet Obiine Moravske Toplice je seznanjen s poroiilom o izvr5evanju
proraiuna Obiine Moravske Toplice v prvem polletju 2022,

Navzodih je 15 dlanov obdinskega sveta:

ZA: 15

PROTI: 0.

Sklep je sprejet.

Obiine Moravske Toplice za leto 2021

Porodilo nadzornega odbora je predstavil predsednik nadzornega odbora Miha Horvat.

Povedal je, da nadzorni odbor na podrodju, ki ga je pregledal, ni ugotovil nobenih

nepravilnosti.
Porodilo je na svoji seji obravnavala statutarno pravna komisija, ki ugotavlja, da so zakonska

podlaga, razlogi za sprejem sklepa in formalna oblikovanost sklepa ustrezni in v skladu z

veljavno zakonodajo.
Razprave ni bilo.

K 3. toiki:
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Obiinski svet Obiine Moravske Toplice se je seznanil s poroiilom nadzornega odbora o

opravljenem nadzoru zakljuinega raiuna proraiuna Obiine Moravske Toplice za leto
2021.

Navzodih je l5 dlanov obdinskega sveta:
ZA: 15

PROTI: 0.

Sklep je sprejet.

K 4. toiki:
Predlos Odloka o subvencioniran iu komunalnega DrisDevka za mlade in mlade druiine

v obiini Moravske Toplice - II. obravnava

Martina Vink Kranjec - direktorica obdinske uprave, je povedala, da je bil predlog odloka
posredovan v javno razpravo, ki je trajala od 23. 6. 2022 d'o 7. 7. 2022, ter da v dasu javne

rzptave zainteresirana javnost ni podala nobene pisne pripombe oz. predloga. PodZupan Sa5o

Koca je v razpravi odloka na prej5nji seji sicer predlagal, da se v odloku dotodi vi5ja
subvencija v goridkem delu obdine; a ta predlog ni upo5tevan. Povedala je, da je na predlog

Zupana ipremenjen zadnji dlen odloka, ki dotoda veljavnost odloka. ertano je besedilo:
uporablja pa se od 1. 1. 2023. Navedeno pomeni, da odlok zadne veljati in se uporabljati
naslednji dan po objavi v Uradnem listu RS.
Predlagan odlok je na svoji seji obravnavala statutamo pravna komisija. ki ugotavlja, da so

zakonska podlaga, razlogi za sprejem sklepa in formalna oblikovanost sklepa ustrezni in v
skladu z veljavno zakonodajo, ter odbor za druZbene dejavnosti, ki obdinskemu svetu

predlaga, da sprejme predlagan odlok.
Zrryan Alojz Glavad je pojasnil razlog, da predloga podZupana nismo upo5tevali. Gre za to, da

iste kategorije obdanov kot Zupan postavlja v enak poloZaj, ter da gre pri subvenciji
komunalnega prispevka za spodbudo obdanom ne glede na njihov socialni status.

Obtinski svet Obiine Moravske Toplice sprejme predlagan Odlok o subvencioniranju
komunalnega prispevka za mlade in mlade druiine v obiini Moravske Toplice.

Navzodih je 15 dlanov obainskega sveta:

ZA: 14

PROTI: 0.

Sklep je sprejet.

K 5. toiki:
Predlog Odloka o soremembah Odloka o kateeorizaciii obiinskih iavnih cest v Obiini

Moravske Toolice - skraiSani nostopek

Martina Vink Kranjec - direktorica obdinske uprave je predstavila odlok ter pojasnila, da gre

za en kak Levstikove ulice. ki je bil asfaltiran in ustreza pogojem za kategorizacijo.
Predlog odloka sta na svoji seji obravnavala: statutamo pravna komisija, ki ugotavlja, da so

zakonska podlaga, razlogi za sprejem sklepa in lormalna oblikovanost sklepa ustrezni in v
skladu z veljavno zakonodajo, in odbor za lokalno infrastrukturo. ki obdinskemu svetu
predlaga, da sprejme predlagan odlok.
Razprave ni bilo.
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Obiinski svet Obiine Moravske Toplice sprejme predlagan Odlok o spremembah in
dopolnitvah Odloka o kategorizaciji obiinskih javnih cest v Obiini Moravske Toplice po
skrajSanem postopku.

Navzodih je 15 dlanov obdinskega sveta:

ZA: 15

PROTI: 0.

Sklep je sprejet.

K 6. toiki:
Predlos Odloka o snremembah in dopolnitvah Odloka o ureditvenem nairtu za obmoiie

zelenih in rekreaciiskih novr5in vzhodno in iuZno od zdravili5kesa komnleksa
Moravskih Tonlic - skraiSani postopek.

Martina Vink Kranjec - direktorica obdinske uprave je pojasnila, da se predlog sprememb in
dopolnitev ureditvenega nadrta nanaSa na gradnjo prizidave rastlinjaka, gradnjo objekta za

potrebe reinjekcijske vrtine ter na gradnjo parkiriSda za potrebe vednamenske dvorane. Ker na

podlagi veljavnega odloka. nameravane resitve prostorske ureditve niso izvedljive, so

investitorji Grede Te5anovci d.o.o., Sava Turizem d. d. ter Obdina Moravske Toplice, izkazali
potrebo po pripravi sprememb.
Predlog odloka sta na svoji seji obravnavala: statutarno oravna komisija, ki ugotavlja, da so

zakonska podlaga, razlogi za sprejem sklepa in formalna oblikovanost sklepa ustrezni in v
skladu z veljavno zakonodajo. in odbor za lokalno infrastrukturo. ki obdinskemu svetu
predlaga, da sprejme predlagan odlok.

Obiinski svet Obiine Moravske Toplice sprejme predlagan Odlok o spremembah in
dopolnitvah Odloka o ureditvenem nairtu za obmoije zelenih in rekreacijskih povrlin
vzhodno in juZno od zdraviliSkega kompleksa Moravskih Toplic.

Navzodih je l5 dlanov obdinskega sveta:

ZA: 15

PROTI: 0.

Sklep je sprejet.

K 7. toiki:
Predloq sklepa o nridobitvi statusa graieno iavno dobro lokalnega pomena

Martina Vink Kranjec - direktorica obdinske uprave je pojasnila, da nepremidnine, navedene v
priloZenem sklepu, pri katerih je Ze vpisana lastninska pravica Obdine Moravske Toplice, v
naravi predstavljajo dele kategoriziranih obdinskih cest v k. o. Moravci.
Predtog sklepa je na svoji seji obravnavala statutamo Dravna komisija, ki ugotavlja, da so

zakonska podlaga, razlogi za sprejem sklepa in formalna oblikovanost sklepa ustrezni in v
skladu z veljavno zakonodajo.
Razprave ni bilo.

obiinski svet obiine Moravske toplice sprejme predlagan sklep o pridobitvi statusa

grajeno javno dobro lokalnega pomena.
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Navzodih je 15 dlanov obdinskega sveta:

ZA: 14

30. avgust2022

PROTI: 0.

Sklep je sprejet.

ProSnje vseh treh osnovnih 5ol je predstavila direktorica obdinske uprave Martina Vink
Kranjec.
Predlog sklepov sta na svoji seji obravnavala statutarno pravna komisiia, ki ugotavlja, da so

zakonska podlaga, razlogi za sprejem sklepa in formalna oblikovanost sklepa ustrezni in v
skladu z veljavno zakonodajo, ter odbor za druZbene dejavnosti, ki obdinskemu svetu

predlaga, da sprejme predlagane sklepe o sofinanciranju osnovnih 5ol.

Razprave ni bilo.

PREDLOG SKLEPA ST. 282:
Obiinski svet Obiine Moravske Toplice v Solskem letu 202212023 OS BOGOJINA
odobri sofinanciranje:
- spremljevalca uiencema s posebnimi potrebami,
- 0,31 deleia zaposlitve kuharja,
- 0,20 deleia zaposlitve hi5nika.

Navzodih je 15 dlanov obdinskega sveta:

ZA: 15

PROTI: 0.

Sklep je sprejet.

PREDLOG SKLEPA ST.283:
Obiinski svet Obiine Moravske Toplice OS FOKOVCI v Solskem \etu202212023 odobri
sofinanciranje:
- dodatnih 10 ur pouka tedensko za loieno pouievanje sloven5iine in matematike v 2.

in 3. razredu OS Fokovci,
- 0050 deleZa zaposlitve kuhinjske pomoinice,
- 0,50 deleia zaposlitve kuharja.

Navzodih je 15 dlanov obdinskega sveta:

ZA: 15

PROTI: 0.

Sklep je sprejet.

PREDLOG SKLEPA ST.284:
Obiinski svet Obiine Moravske Toplice DOS PROSENJAKOVCI v Solskem letu

202212023 odobri sofinanciranje manjkajoiih deleZev za naslednja delovna mesta:

- kuhar v deleZu 0,50 in
- iistilka v deleZu 0,50 in
- uiitelj, raiunalniiar v deleZu 0,10.
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Navzodih je 1 5 dlanov obdinskega sveta:
7 a- 15

PROTI: 0.
Sklep je sprejet.

K 9. toiki:
Predlos soslasia k zadoEitvi Zdravstveneea doma Murska Sobota

Martina Vink Kranjec - direktorica obdinske uprave je povedala, da je Zdravstveni dom

Murska Sobota obdinam ustanoviteljicam, med katerimi je tudi Obdina Moravske Toplice,
posredoval vlogo za izdajo soglasja k zadolZitvi za n.unen nabave dveh sluZbenih vozil.
Predlog sklepa sta na svoji seji obravnavala statutamo pravna komisija, ki ugotavlja, da so

zakonska podlaga, razlogi za sprejem sklepa in formalna oblikovanost sklepa ustrezni in v
skladu z veljavno zakonodajo, ter odbor za druZbene dejavnosti, ki obdinskemu svetu
predlaga, da sprejme predlagan sklep.

PREDLOG SKLEPA ST.285:
Obdinski svet Obiine Moravske Toplice podaja soglasje k zadoEitvi Zdravstvenega
doma Murska Sobota za namen finaninega najema dveh vozil z nizkimi emisijami za

obdobje 48 mesecev v pogodbeni vi5ini 80.208'12 EUR brez DDV oz. 84.438'06 EUR z

DDV.

Navzodih je 15 dlanov obdinskega sveta:
ZA: 15

PROTI: 0.

Sklep je sprejet.

K 10. todki:
Predlog soglasia k imenovaniu direktoria iavnega zavoda Pomurski muzei Murska

Sobota

SaSo Koca - predsednik komisije za mandatna vpra3anja, volitve in imenovanjaje povedal, da

komisija za mandatna vpra5anja, volitve in imenovanja obdinskemu svetu predlaga, da poda

soglasje k imenovanju direktorja javnega zavoda Pomurski muzej Murska Sobota.

PREDLOG SKLEPA ST.286:
Obiina Moravske Toplice podaja soglasje k imenovanju dr. Branka Kermana, Filovci
40,9222 Bogojina, za direktorja javnega zavoda Pomurski muzej Murska Sobota, s l. l.
2023 za mandatno dobo petih let.

Navzodihje l5 dlanov obdinskega sveta:
ZA: 15

PROTI: 0.

Sklep je sprejet.

30. avgust 2022

6



25. seja obfinskega sveta 30. avg)st2022

K ll. toiki:
lmenovanie nadomestnega ilana Dosebne obiinske volilne komisiie

SaSo Koca - predsednik komisije za mandatna vpra5anja, volitve in imenovanja je povedal, da
komisija za mandatna vpraSanja, volitve in imenovanja obdinskemu svetu predlaga, da kot
nadomestno dlanico posebne obdinske volilne komisije imenuje Jasmino Opec Vdrd5.

Zaradi odstopa namestnika predsednika Posebne obiinske volilne komisije Obiine
Moravske Toplice, se za preostanek mandatne dobe, imenuje nadomestna tlanica:
JASMINA OPEC VOROS, Jezerz 22, Rakiian, 9000 Murska Sobota - namestnica
predsednika.

Navzodih ie 15 dlanov obdinskega sveta:
ZA: l5
PROTI: 0.

Sklep je sprejet.

K 12. toiki:
Predlop Komisiie za oriznania in nasrade za oodelitev nriznani in nagrade ter

nredlos sklepa o vi5ini nasrade Obiine Moravske Toolice

Predlog komisij e za priznanJa in nagrade je predstavil njen predsednik JoZe Vugrinec, ki je
povedal, da se je na razpis Obdine Moravske Toplice, ki je bil objavljen v obdinskem glasilu,
odzvalo Sest prijaviteljev s Sestimi prijavami oz. predlogi. Povedal je, da komisija predlaga,
da se naziv dastni obdan podeli JoZici Celec, velika zahvalna listina Gezi Grabaru, nagrada
Janezu Skalidu, priznanja pa: Julijani Puhan. Vladu Vudkidu in NK iarda.

PREDLOG SKLEPA ST. Z8S,

a. Naziv t.,\srN,q, oBaANKA oBaINE MoRAvsKE TOPLICE se podeli Jozici
CELEC, Ratkovci, za prispevek k ohranjanju medidarstva in kultume dedi5dine ter za

b.

prepoznavnost kraja, obdine Moravske Toplice in 5irSe.

VELIKO ZAHVALNO LISTINO prejme Geza Grabar, Te5anovci za dolgoletno
poZrtvovalno delo na podrodju gasilstva, novinarstva in Sporta.

NAGRADO OBCINE MORAVSKE TOPLICE prejme:
Janez SKALId, Selo, za zasaditev belih murv, promocijo le-teh pri mladih ljudeh in za

vzgojo gosenic sviloprejk.
PRIZNANJA OBCINE MORAVSKE TOPLICE prejmejo:
- Julijana Puhan, Motvarjevci za razvoj turizma v vasi Motvarjevci in za obogatitev

svojih ponudb predvsem prekmurske in madZarske kulinarike - domadim in tujim
gostom.

- Vlado Vuikii, Selo za raznoliko in uspe5no delo v krajevni skupnosti in nogometu ter
za pozitiven doprinos v druZbi.

- Nogometni klub iarda, Martjanci, ob 50-tetnici kluba za promocijo nogometnega
Sporta, prijateljskih vezi z druStvi in nogometnimi klubi ter za uspeSno delo z mladimi
selekcijami.

d.
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Navzodihje 15 dlanov obdinskega sveta:
ZA: 15

PROTI: 0.
Sklep je sprejet.

30. avgust 2022

PREDLOG SKLEPA ST.289:
ViSina nagrade Obiine Moravske Toplice v letu 2022 zna5a 800,00 EUR neto.

Navzodih je 1 5 dlanov obdinskega sveta:
ZA., 15

PROTI: 0.

Sklep je sprejet.

K 13. tolki:
Predlos skleDa o snremembah nairta razvoinih prosramov Obiine Moravske

T oolice za leto 2022 in 2023

Zupan AIojz Glavad je pojasnil razlog za spremembo NRP, ki je preprost, gre za to, da se

cene gradbenih storitev poviSujejo, odstop od del pa ni mogod, ker ima obdina pridobljena
sredstva na razpisu fundacije za Sport.

Razprave ni bilo.

PREDLOG SKLEPA ST.29O:
Obiinski svet Obiine Moravske Toplice sprejme predlagan sklep o spremembah nairta
razvojnih programov Obiine Moravske Toplice za leto 2022 in 2023.

Navzodih je 15 dlanov obdinskega sveta:
7.A: 15

PROTI: 0.

Sklep je sprejet.

K 1,1. toiki:
Informaciia o oodelitvi rrriznani iunana Obiine Moravske Tonlice

Zupan Alojz Glavad je predstavil priznanja Zupana. Povedal je, da priznanja Lupana prejmejo:
AJDA KUHAR iz TeSanovcev za izjemen udni uspeh in pridobljen naziv zlata maturantka
na sploSni maturi.
MISEL NOVAK iz Fokovcev za izjemen udni uspeh in pridobljen naziv zlati maturant na
sploSni maturi.
JOZEF HORVAT, poslanec DrZavnega zbora Republike Slovenije, za podporo
pomembnim projektom v obdini Moravske Toplice.
FERENC HORVATH, poslanec DrZavnega zbora Republike Slovenije in dlan sveta
MadZarske samoupravne narodnostne skupnosti Obdine Lendava, za podporo
pomembnim projektom v obdini Moravske Toplice, posebno na dvojezidnem obmodju
obdine.
JOZEFA HERMAN. ravnateljica DOS Prosenjakovci, za dolgoletno uspeSno vodenje
DOS Prosenjakovci in dobro sodelovanje z Obdino Moravske Toplice.
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- pom. akad. dr. MITJA SLAVINEC, za podporo pomembnim projektom v obdini
Moravske Toplice in za dolgoletno sodelovanje (kot predsednik uprave PIF) pri
podeljevanju Stipendij Obdine Moravske Toplice.

JoZe Trajber je opozoril, da je v obdini 5e ena zlata maturantka in sicer Larisa Puhan iz
Bogojine.
Martina Vink Kranjec - direktorica obdinske uprave je povedala, da bomo informacijo
preverili in bo kot ostali zlati maturanti tudi ona prejela primanje Zupana.

K 15. toiki:
Pobude in vpraSania

1. JoZe Trajber je opozoril, daje na23. seji obdinskega sveta podal pobudo glede postavitve

ogledala. Zanimalo ga je tudi kako potekajo aktivnosti glede ureditve plodnika in
razsvetljave od Vivata do Ulice na bregu.

2. Lupan Alojz Glavad je pojasnit, daje imel vderaj SPV sejo, ter da so nekatera ogledala v
lazi postavljanja. Nabavljen je bil tudi merilnik hitrosti, kije postavljen v Fokovcih. Glede

plodnika je pojasnil, da obdina ni uspela pridobiti potrebnih zemlji5d, ter da 5e vedno

potekajo pogajanja o viSini kupnine.
3. Stefan Kodila je podal pobudo, da se na cesti iz Tesanovcev skozi gozd v Vudjo Gomilo,

zaradi prevelike hitrosti voznikov, sprejme ukrep za omejitev hitrosti. Ker se zaveda daje
takSnih obmodij v obdini ved, je predlagal, sistematidno reSevanje tega problema.

4. Andrej Baligad - podZupan je opozoril na problem parkiranja zaposlenih pri vrtcu v
Moravskih Topticah, ravnateljica namred zaposlenim ne dovoli parkiranja pred vrtcem.

Podal je tudi pobudo, da se zaradi postavitve novih omadb za pohodne poti, stare

odstranijo. Opozoril je, da so nekatere nove table premajhne, predvsem za kolesarje.

5. Martina Vink Kranjec - direktorica obdinske uprave je pojasnila, da je obdina za namen

Siritve obmodja vrtca kupila hiSo ob vrtcu. Glede oznadb za pohodne poti je povedala, da

so le te postavljene v skladu s predpisano signalizacijo, ter poudarila da so pohodne poti
namenjene pohodnikom, ne kolesarjem.

6. SaSo Koca - podZupan je postavil vpra5anje o realizaciji omejevanja hitrosti v kriZi5du pri
Zelenem gaju.

7. Martina Vink Kranjec - direktorica obdinske uprave je pojasnila, da je obdina pridobivala
sluZnostno pravico za to lokacijo.

K 16. toiki:
Razno

Zupan Alojz Glavad je dlane obdinskega sveta povabil na prireditev ob obdinskem prazniku, ki bo

v Prosenjakovcih. Povedal je, da obdina prejema veliko pobud glede posegov v cestni svet, ter
pojasnil, da le te posreduje SPV-ju z narodilom, da jih pregleda in v kolikor prispevajo k prometni
vamosti, tudi narodi.
Martina Vink Kranjec - direktorica obdinske uprave je povedala, da je bil na eni od prej3njih sej

obdinskega sveta predstavljen predlog podjetja Saubermacher & Komunala o umiku ekolo5kih
otokov. Povedala je, da je staliSde obdine, da s l. 1. 2023 ekolo5kih otokov 5e ne bo umikala ter
prosila za staliSde dlanov obdinskega sveta.

Stefan Kodila je predlagal vzporedno resitev, da ekolo5ki otoki ostanejo, gospodinjstva pa

prejmejo dodatne kontejnerje za papir.
Martina Vink Kranjec - direktorica obdinske uprave je pojasnila, da bi takina re5itev vplivala na

ceno storitev.



25. seja obainskega sveta 30. avgust 2022

Zupan Alojz Glavad je poudaril, da si kot obdina z zlatim znakom Slovenia Green Destination, ne

Zeli odpadkov v naravi.
JoZe Vugrinec - predsednik Komisije za piznanja in nagrado je opozoril, da se omejitev hitrost
30 kmiuro v Bogojini ne uposteva. Zutimalo gaje kjeje zadetek in konec pohodne poti, saj oparZa

razlidne napise kot so Panonska pot Bogojina, Pot kultume dediSdine...
Martina Vink Kranjec - direktorica obdinske uprave je pojasnila, da oznaditev pohodnih poti po
obdini potekla v sodelovanju s TIC Moravske Toplice in Planinskim druStvom Murska Sobota.

Informacije o imenih poti ter njihovem zadetku in koncu so na voljo v TIC Moravske Toplice.

Seja je bila zakljudena ob I 7. I 0.

Predsedujodi:
Andrej Baligad, podZupan

Zapisala:
Melita Gorza
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